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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 28 Dnr:   
 
Förvaltningschefen informerar 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen.  
    
 
Ärendebeskrivning 
Finnvedsvallen 
Friidrottsföreningen WSK kommer inte kunna vara kvar på 
Finnvedsvallen om arenan ska ställas iordning för allsvenskt 
fotbollsspel, bland annat för att löparbanorna behöver tas i 
anspråk för utökade läktare. Om arenan färdigställs för 
allsvenskt spel handlar det om en tidsperiod av minst tre år. 
Detta innebär en mycket dålig situation med förutsättningar som 
inte allas är acceptabla för WSK. Därför behöver kommunen i 
nära dialog med WSK identifiera så bra lösningar som är möjligt 
och som samtidigt är försvarbara. Ett alternativ kan vara att 
förvaltningen iordningställer Tinas Ö till WSK, så de har en hel, 
men lite mindre friidrottsanläggning. 
 
Om det framöver byggs en ny fotbollsarena kommer 
Finnvedsvallen återställas för att fungera som friidrottsarena. 
Om det istället bestäms att Finnvedsvallen även framöver ska 
vara vikt för allsvenskt spel behöver kommunen anlägga en ny 
friidrottsarena någonstans.  
 
Kommunen har en god dialog med WSK. De har uttryckt en 
rädsla att de även i framtiden ska hänvisas till Tinas Ö, vilket 
bland annat innebär att de inte kan anordna tävlingar för att det 
inte kan anläggas en 400-metersbana där, då marken är för liten 
och anläggningen hindras av Lagan.  
 
Svenska fotbollsförbundet har beslutat att inte tillåta allsvenskt 
spel på Finnvedsvallen om inte alla fotbollsförbundets kriterier 
är uppfyllda till 100 %, detta för att regelverket inte medger 
förlängd dispens. Detta var inte ett förväntat beslut då förslaget 
som lämnades in vid ansökan var framarbetat med bland annat 
arenaansvarig på Svensk Elitfotboll. Omtag pågår för att 
beskriva åtgärder för att täcka alla krav. Finansiering återstår att 
lösa. Avtal är inte klart mellan IFK Värnamo och kommunen. 
Tilldelning av uppdrag för byggnation till entreprenör kan inte 
göras förrän beslut om full finansiering har fattats. Tidsmässigt 
behöver en tilldelning ske den här veckan.   
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 33 Dnr: TFN.2023.33 
 
Medborgarinitiativ - Bullerskydd på E4 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  anse medborgarinitiativet besvarat.  
 
 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktiges ordförande har överlämnat 
medborgarinitiativet Bullerskydd på E4 till teknik- och 
fritidsnämnden för handläggning och beslut.  
 
Initiativtagaren önskar att det genomförs åtgärder för att dämpa 
det trafikbuller som genereras av trafiken på E4:an på sträckan 
mellan norra och södra avfarten vid Värnamo stad.  
Medborgarinitiativet har varit aktivt för omröstning under våren 
2023. Förslaget gillades av 122 röstande med 24 skriftliga 
kommentarer, vilka nästan samtliga var positiva till föreslagen 
åtgärd.  
 
Teknik- och fritidsförvaltningens hantering av 
medborgarinitiativet 
Förvaltningen är fullt medvetna om att buller från trafik kan 
upplevas som störande och kommunen förhåller sig till regler 
och riktvärden som återfinns i plan- och bygglagen, miljöbalken 
och gällande förordningar där kommunen är 
verksamhetsutövare. I Värnamo kommun är det 
samhällsbyggnadsförvaltningen med miljöavdelningen som är 
tillsynsmyndighet och ser till att dessa gränsvärden hålls.    
 
E4 eller Europaväg 4 är en statlig väg som Trafikverket ansvarar 
för.  
Teknik- och fritidsförvaltningen har genom 
samhällsbyggnadsförvaltningen varit i kontakt med Trafikverket 
som är väghållare för statlig väg och ansvarar för det buller som 
uppkommer och följande svar har erhållits.  
 
Under 2020 ändrades hastigheten på E4 utanför Värnamo och i 
konsekvensutredningen som gjordes till förslaget om ändrade 
hastigheter redovisas att en hastighetsförändring på 10 km/tim 
ger en sänkning respektive höjning av bullernivån med 1-2 dBA 
(schablonvärde). Detta har inte påkallat någon åtgärd längs 
sträckan då bedömningen var att gällande gränsvärden inte 
överskreds.  
 
                                                                                             Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

TFN § 33 (forts.) 
 
 
Trafikverket hanterar synpunkter på buller längs med statlig 
väg- och järnvägsnät via e-tjänsten nedan. I tjänsten kan man 
både se de beräknade bullernivåerna vid fastigheten samt skapa 
ett ärende.  
 
Buller vid din fastighet - Trafikverket 
 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och fritidsnämnden 
besluta 
att  anse medborgarinitiativet besvarat.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Kontaktcenter 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 34 Dnr: TFN.2024.431 
 
Medborgarinitiativ - Belysning på lekplatser 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att anse medborgarinitiativet besvarat.  
 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktiges ordförande har överlämnat 
medborgarinitiativet Belysning på lekplatser till teknik- och 
fritidsnämnden för handläggning och beslut.  
 
Initiativtagaren önskar belysning på lekplatserna i Rydaholm för 
att förbättra möjligheten till lek även under höst- och 
vinterhalvåret.  
 
Medborgarinitiativet har varit aktivt för omröstning under 
hösten 2024. Förslaget gillades av 151 röstande med 4 skriftliga 
kommentarer, vilka alla var positiva till föreslagen åtgärd.     
 
Teknik- och fritidsförvaltningens hantering av 
medborgarinitiativet 
Förvaltningen ser det som positivt att det finns en efterfrågan på 
utveckling av kommunens parker och lekplatser. De allmänna 
lekplatserna är viktiga mötesplatser där både barn och vuxna kan 
röra på sig, leka och träffas. 
 
Runt om i kommunen finns 59 allmänna lekplatser, varav 4 
ligger i Rydaholm. En inventering av tillgängligheten på 
lekplatserna visar att majoriteten av dem saknar belysning.  
 
I dagsläget finns inte resurserna för att kunna belysa alla 
lekplatserna på en gång. Därför har en prioriteringsordning 
tagits fram för att få en jämn fördelning av upplysta lekplatser 
både i Värnamo stad och i kransorterna. Utifrån prioriteringen 
görs satsningar för att komplettera med belysning på ett par 
lekplatser i taget. Almvägens lekplats i Rydaholm finns med 
bland de platser som kommer att prioriteras i projektet. 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och fritidsnämnden 
besluta 
att anse medborgarinitiativet besvarat.  
 
 
Beslut skickas till: 
Kontaktcenter 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 35 Dnr: TFN.2024.414 
 
Medborgarinitiativ - Simhall i Rydaholm 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  avslå medborgarinitiativet. 
    
 
Ärendebeskrivning 
Medborgarinitiativet Simhall i Rydaholm har av 
kommunfullmäktiges ordförande lämnats till teknik- och 
fritidsnämnden för handläggning.  
 
Medborgarinitiativtagaren önskar en simhall i Rydaholm för att 
kunna öka simkunnigheten. Initiativtagaren hänvisar till en 
rapport från Skolverket som visar på att simkunnigheten hos 
barn minskar allt mer. Initiativtagaren menar också att det är ett 
för stort projekt för familjer och skolor att ta sig till Värnamo 
centralort för att lära sig simma. 
 
Medborgarinitiativet har fått 159 röster och 24 positiva 
kommentarer på förslaget.  
 
Teknik- och fritidsförvaltningen ser det som positivt att det finns 
en efterfrågan på aktiviteter som främjar folkhälsan för 
kommunens invånare. Förvaltningen anser att det är ett lovvärt 
initiativ med goda argument, men konstaterar att det inte finns 
budget för en simhall i Rydaholm. Förvaltningens vidare 
bedömning är att Värnamo simhall står inför stora renoveringar 
och att det på sikt kommer att behövas en ny simhall i Värnamo 
centralort, varför det inte anses realistiskt att investera i en 
simhall i Rydaholm. 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  avslå medborgarinitiativet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Kontaktcenter 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 36 Dnr: TFN.2024.448 
 
Medborgarinitiativ - Trygghetsboende Åkanten 
begäran om förlängd svarstid 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  hos kommunstyrelsen begära förlängning av svarstid för 

yttrande över medborgarinitiativet Trygghetsboende 
Åkanten till 31 maj 2025.  

    
  
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 17 december 2024 att ge teknik- 
och fritidsnämnden i uppdrag att i samråd med 
omsorgsnämnden och barn- och utbildningsnämnden yttra sig 
över medborgarinitiativet Trygghetsboende Åkanten. Yttrandet 
ska ha inkommit till kommunstyrelsen senast 10 mars 2025.  
 
Teknik- och fritidsförvaltningen behöver ytterligare tid på sig 
för att besvara medborgarinitiativet och önskar därför förlängd 
svarstid till 31 maj.  
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  hos kommunstyrelsen begära förlängning av svarstid för 

yttrande över medborgarinitiativet Trygghetsboende 
Åkanten till 31 maj 2025.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 37 Dnr: TFN.2025.62 
 
Slutredovisning av projekt Smålandsgärdsgård 
Apladalen, projektnummer 214033 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna teknik- och fritidsförvaltningens slutredovisning 

av projekt Smålandsgärdsgård Apladalen, projektnummer 
214033 samt 

att  underskottet på 242 kronor regleras mot projekt Parker, 
projektnummer 214001. 

 
 
 
Ärendebeskrivning 
Projektet Smålandsgärdsgård Apladalen är färdigställt och ska 
redovisas till teknik- och fritidsnämnden. Projektet omfattar 
byggnation av cirka 550 meter smålandsgärdsgård i Apladalen. 
Lokalisering och utformning har bestämts i samråd med 
hembygdsföreningen i Apladalen. Fler etapper planeras under 
2025 och hanteras då inom det övergripande ramprojektet 
214001 Parker.  
Medel till projekt har anvisats från projekt Parker, 
projektnummer 214001, där det återstår 2 974 758 kronor. 
Planering för åtgärder för dessa medel pågår.  
Beställare av projektet 
Teknik- och fritidsförvaltningen.  
 
Entreprenadform 
I byggbranschen används två olika standardavtal:  
- AB04 står för Allmänna bestämmelser 2004, som innebär att 

beställaren tar fram handlingar, ritningar, beskrivningar och 
även ansvarar för funktion och lösning, även kallat färdig 
handling. 

- ABT06 står för Allmänna bestämmelser för 
totalentreprenader 2006, som innebär att beställaren 
beskriver en önskad funktion och entreprenören tar fram 
handlingar och ansvarar för att rätt funktions finns, även 
kallat totalentreprenad.  

 
Det aktuella projektet har haft entreprenadformen AB04.  
 
Historik, tider och information 
Projektstart år 2020 
Projektslut 2024-12-31 
 
                                                                                Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

TFN § 37 (forts.) 
 
 
Ekonomi  
Anvisade medel enligt följande: 
Beslut Tu § 80, 2020 från projekt Parker  
projektnummer 214001                                300 000 kr 

  
Kostnader 2020                                               80 708 kr 
Kostnader 2021                                               31 487 kr 
Kostnader 2022                                               42 000 kr 
Kostnader 2024                                             146 047 kr 
Totalkostnader                                              300 242 kr   
                       
Underskott på projektet                                   242 kr 

 
Sammanfattning 
Projektet har utförts med önskvärt utfall och även 
hembygdsföreningen är nöjd med resultatet.  
 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna teknik- och fritidsförvaltningens slutredovisning 

av projekt Smålandsgärdsgård Apladalen, projektnummer 
214033 samt 

att  underskottet på 242 kronor regleras mot projekt Parker, 
projektnummer 214001. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 38 Dnr: TFN.2024.254 
 
Investeringsalternativ för gatubelysning 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen samt   
att  lämna ärendet till kommunstyrelsen för aktualisering inför 

budgetberedningen för 2026.  
    
 
Ärendebeskrivning 
Den 10 september 2024 fick teknik- och fritidsnämnden  
information om omätt belysning och ledningsseparering och 
förvaltningen fick i uppdrag att återkomma med alternativa 
handlingsvägar och kostnader inför budgetberedningen 2026. 
Detta arbete har pågått sedan dess med utredningar, 
inventeringar och kostnadsberäkningar. Vid nämndens 
sammanträde 11 februari gavs en presentation kring vad 
förvaltningen har kommit fram till, samt information om de 
åtgärder som behöver påbörjas redan under år 2025. Nämnden 
fick också information om hur nya regelverk med nya 
elsäkerhetskrav till 2032 medför att ombyggnationer erfordras 
för de anläggningar som ska bibehållas samt även gällande 
trafiksäkerhetskrav. Teknik- och fritidsförvaltningen presenterar 
nu mer kompletta beslutsunderlag med budgetalternativ för 
perioden 2026–2032. 
 
Värnamo kommun har i nuläget kommunala 
belysningsanläggningar i 60 olika orter på totalt 10 000 
belysningspunkter. 2024 var de totala driftskostnaderna 7,3 
miljoner kronor, fördelat på 3,7 miljoner kronor för el, 1,7 
miljoner kronor för driftsreperationer samt 1,9 miljoner kronor 
för avskrivningar. Underhållsbudget genom raminvestering var 
1 miljon kronor. En stor del av den nuvarande 
belysningsanläggningen har historiskt tillhört Sydkraft och 
överlämnades till kommuner och Trafikverket. Mycket av den 
ursprungliga belysningsanläggningen överensstämmer inte med 
nu gällande regelverk. Systemet verkar inte ha varit baserat på 
några fasta riktvärden. Den belysning som förvaltningen föreslår 
ska ses över och skapa riktvärden för är den redan befintliga 
belysningen.  
 
Tre alternativ för ambitionsnivå kring bibehållande av 
kommunal belysning har framtagits, med respektive erforderligt 
investeringsbehov. Gräns vid 15 hus har tagits fram som ett 
alternativ då flera mindre, svårmotiverade anläggningar faller 
utanför denna gräns. Gräns vid 25 hus har tagits fram då den  
 
                                                                                            Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

TFN § 38 (forts.) 
 
stämmer ganska bra överens med den storlek som ligger till 
grund för kommunala vägföreningar, verksamhetsområde för 
vatten och avlopp och tätbebyggt område.  
 
Utgångspunkt är storleken på bostadsbebyggelsen i respektive 
ort, som objektivt riktmärke. Viss flexibilitet i utförandet fordras 
då bedömningar likväl behöver göras utifrån exempelvis avstånd 
mellan hus samt hur pass omfattande ombyggnationer som 
krävs, för att maximera samhällsnyttan.   
 
Att avveckla all kommunal belysning utanför Värnamo tätort 
där Värnamo Energi AB inte är elnätsägare rekommenderas inte 
och har därför inte kalkylerats.  
 
Att bibehålla all befintlig gatubelysning samt reinvestera denna 
så att elsäkerhetskrav och trafiksäkerhetskrav uppfylls till 2032 
beräknas erfordra 47 miljoner kronor i utökad 
investeringsbudget, utöver redan befintlig underhållsbudget på  
1 miljon kronor per år. Detta alternativ skulle medföra att inga 
av de mindre och ekonomiskt samt trafiksäkerhetsmässigt 
omotiverade belysningsanläggningarna avvecklas eller överlåts 
på andra, med större framtida drift- och underhållsbehov som 
följd. Då ombyggnationerna innebär många nya abonnemang 
med fasta avgifter, men troligtvis sänkt förbrukning när 
elförbrukningen mäts i stället för att faktureras på teoretisk 
förbrukning går det inte att säkert avgöra konsekvensen på 
driftkostnaderna.  
 
En gräns för bibehållande vid 15 hus skulle innebära att runt 16 
belysningsanläggningar avvecklas. Detta leder till en besparing 
på cirka 6 miljoner kronor i investeringskostnad, samt sänkt 
framtida kostnad för drift och underhåll. Uppskattningsvis skulle 
detta alternativ leda till en årlig sänkt driftkostnad på 200 000 
kronor.  
 
En gräns för bibehållande vid 25 hus skulle innebära att runt 20 
belysningsanläggningar avvecklas. Detta leder till en besparing 
på cirka 11 miljoner kronor, samt sänkt kostnad för framtida 
drift och underhåll. Uppskattningsvis skulle detta alternativ leda 
till en årlig sänkt driftkostnad på 400 000 kronor.  
 
Oavsett alternativ kommer all belysning som är nödvändig 
utifrån trafiksäkerhetsregler att bibehållas. Hänsyn kommer även 
tas till lokala förutsättningar och behov.  
 
Tills nytt beslut fastställts arbetar förvaltningen utifrån det  
 
                                                                                              Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

TFN § 38 (forts.)  
 
rekommenderade medelvägsalternativet om gräns vid 15 
bostadshus.  
 

 
 
I budgetberedningen behöver utökning av budget baseras på 
vilken ambitionsnivå som kommunen anser ska ligga till grund 
för belysningen, enligt ovanstående tabell. 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna informationen samt   
att  lämna ärendet till kommunstyrelsen för aktualisering inför 

budgetberedningen för 2026.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 39 Dnr: TFN.2025.63 
 
Översyn av anläggningsbidrag till föreningar 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  fastställa de föreslagna justerade normbeloppen för 

idrottsanläggningar med 10,8 % uppräkning samt  
att  fastställa de föreslagna förändringarna i bestämmelserna för 

anläggningsbidrag. 
 
 
Ärendebeskrivning 
Teknik- och fritidsförvaltningen fick i uppdrag av teknik- och 
fritidsnämnden vid sammanträdet den 10 december 2024 att 
utreda föreningars anläggningsbidrag för verksamhetslokaler 
och omklädningsrum och i samband med det se över de 
anläggningar som föreningarna söker bidrag för. Förvaltningen 
fick även i uppdrag att tydliggöra riktlinjerna gällande vad som 
är en bidragsberättigad lokal. 
 
Teknik- och fritidsförvaltningen har besökt 33 av totalt 34 
föreningar som söker bidrag till sina anläggningar med 
verksamhetslokal och/eller omklädningsrum. Föreningarna har 
under besöken visat upp sina lokaler och angett mått för varje 
enskild lokal. Dessa mått har sedan varit underlag för 
utredningen av anläggningsbidraget för verksamhetslokaler och 
omklädningsrum och dess storlek. Extra stor vikt har lagts vid 
att alla föreningar ska få bidrag för samma typ av lokal. 
 
I november beslutade kommunfullmäktige att 
anläggningsbidraget skulle utökas med 300 000 kronor. 
Utökningen innebär ett påslag på 10,8% på samtliga normbelopp 
under anläggningsbidraget.  
 
I samband med översynen har förvaltningen kommit fram till att 
vissa justeringar i bestämmelserna skulle behöva göras gällande 
anläggningsbidragen. Dessa är: 

• Sänkning av maximalt antal kvadratmeter som en 
förening kan erhålla bidrag för till 150 kvadratmeter 
både för verksamhetslokal och för omklädningsrum 

• Ett gemensamt belopp för fotbollsplaner baserat på 
storlek och skötsel, inte baserat på hur den klipps (med 
åkgräsklippare eller robot) 

• Ta bort fotbollsplan i grus ur normerna 
• I de fall föreningen, trots att de har lag i seriespel, enbart 

klipper fotbollsplanen och utför mindre skötsel av den 
ska planen räknas som en 11-mannaplan och inte som en 
A-plan. 

                                                                                             Forts. 
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  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

TFN § 39 (forts.)  
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  fastställa de föreslagna justerade normbeloppen för 

idrottsanläggningar med 10,8 % uppräkning samt  
att  fastställa de föreslagna förändringarna i bestämmelserna för 

anläggningsbidrag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 40 Dnr: TFN.2025.37 
 
Information om idrottsskolan 2024 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen. 
    
 
Ärendebeskrivning 
Idrottsskolan är ett samarbete mellan Värnamo kommun och RF 
SISU Småland (Riksidrottsförbundet, idrottsutbildarna 
Småland). Idrottsskolan innebär att en målgrupp av barn bjuds 
in till att prova på olika idrotter. Deltagaravgiften hålls nere för 
att inga barn ska uteslutas av ekonomiska skäl. 
 
I Idrottsskolan under höstterminen 2024 var målgruppen alla 
barn i årskurs två. Inbjudan skickades hem till samtliga elever i 
den valda årskursen och 36 barn deltog i idrottsskolan. 
 
Efter sista tillfället får föräldrar och deltagande föreningar 
besvara enkäter. Av de 18 föräldrar som besvarade enkäten efter 
idrottsskolan svarade alla att de kan rekommendera idrottsskolan 
till andra föräldrar. 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna informationen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 41 Dnr: TFN.2024.450 
 
Information om föreningsvandring 2024 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen.  
    
 
Ärendebeskrivning 
Föreningsvandring innebär att föreningar mot ersättning vandrar 
på stan och deltar med minst fem vuxna över 23 år mellan 
klockan 18 och 24, framför allt fredagar och lördagar men också 
andra dagar då det är speciella event eller lovdagar. Syftet med 
föreningsvandringen är att fler vuxna ska röra sig på stan bland 
kommunens ungdomar och därmed bidra till ökad trygghet. 
Kommunens fältsekreterare leder arbetet och är med i 
planeringen.  
 
Under 2024 har 10 föreningar genomfört 45 
föreningsvandringar. Det har varit olika typer av föreningar som 
har deltagit. Föreningarna har vid utvärdering uppgett att de har 
känt sig nöjda med den information som de har fått och att de 
har känt sig trygga under föreningsvandringen.  
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna informationen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 42 Dnr: TFN.2025.74 
 
Energistatistik i kommunens fastigheter 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen samt  
att  lämna informationen till kommunstyrelsen.  
    
 
 
Ärendebeskrivning 
Teknik- och fritidsförvaltningen har 11 februari 2025 muntligt 
informerat teknik- och fritidsnämnden om hur förvaltningen 
jobbar med energiuppföljning i kommunens fastigheter. 
Nämnden önskade att informationen presenteras i skriftlig form 
för att också kunna lämnas vidare till kommunstyrelsen.  
 
Arbetet med energiuppföljning har intensifierats under 
föregående kalenderår. Teknik- och fritidsförvaltningen följer 
numera upp energiförbrukningen på ett mer noggrant sätt än 
tidigare. Förvaltningen använder sig av flera nyckeltal som 
underlättar analysen av energiförbrukningen.  
 
Parallellt med att följa upp energiförbrukningen kvartalsvis  
arbetas det med att hitta nya verktyg för att bli ännu bättre. 
Förvaltningen kommer snart upphandla ett 
energiuppföljningsprogram som kommer underlätta arbetet 
betydligt. Nu läggs mycket tid på att manuellt föra in värden i 
Excel-listor. Värdena som skrivs in i Excel-listorna hämtas i 
första hand från debiteringsmätarna från Värnamo energi och 
Eon. Med ett energiuppföljningsprogram minimeras felkällorna 
och analysstadiet förenklas och förtydligas.  
 
Ytterligare förbättringar kan åstadkommas genom att förbättra 
hanteringen av undermätare för olika fastigheter, till exempel 
inom Expoområdet. Dessa behöver idag läsas av manuellt. Med 
ett energiuppföljningsprogram kommer hanteringen av 
undermätarna också förenklas betydligt.   
 
Nedan redogörs för några av de nyckeltal som analyseras:  
Totalförbrukning EL/Fjärrvärme i kWh: 1,7% ökning 
Totalförbrukning EL/Fjärrvärme i kWh/m²: 4,1% minskning 
Bruksarean har ökat med 6,1% 
 
Siffrorna visar att totalförbrukningen av el och fjärrvärme har 
ökat, samtidigt har också ytorna för kommunens fastigheter 
ökat, vilket gör att el och fjärrvärme per kvadratmeter har 
minskat.  
                                                                                        Forts. 
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  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

TFN § 42 (forts.) 
 
 
Kommande år kommer bli intressant då teknik- och 
fritidsförvaltningen har fått riktade medel för att jobba med 
energibesparingsprojekt. Även om behovet är större än vad de 
tilldelade medlen räcker till så arbetar förvaltningen aktivt för att 
få så stor besparing det går för varje investerad krona.  
 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna informationen samt  
att  lämna informationen till kommunstyrelsen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 43 Dnr: TFN.2025.61 
 
Årsrapport för 2024 gällande 
Dataskyddsförordningen 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen.  
    
 
 
Ärendebeskrivning 
Personuppgiftsansvariga nämnderna i Värnamo kommun 
behandlar personuppgifter i sina respektive verksamheter. 
Personuppgiftsansvarig är ansvarig för att säkerställa att 
personuppgifterna behandlas i enlighet med gällande 
dataskyddslagstiftning och att det finns en organisation som kan 
utföra arbetet. Som stöd i arbetet har kommunen anlitat ett 
dataskyddsombud från Insatt AB i Jönköping. 
Dataskyddsombudet har även en granskande roll. Aktuell 
årsrapport är en del i den granskande rollen.  
 
Rapporten redovisar statistik från granskade områden. Antal 
begäranden från kommuninvånare om att få del av 
registerutdrag eller rättelse av personuppgifter har under 2024 
varit nio till antalet. Nivån har legat stabilt senaste tre åren.  
  
Antalet dokumenterade personuppgiftsincidenter har under 2024 
varit 50, vilket är fler än 2023 då det dokumenterades 30 
incidenter. Ingen av incidenterna har anmälts till 
Integritetsskyddsmyndigheten (incidenter som bedöms som mer 
allvarliga). Teknik- och fritidsförvaltningen har haft två 
incidenter. Dataskyddsombudet bedömer att det ökade antalet 
dokumenterade incidenter är en indikation på en prestigelös och 
fungerande incidenthanteringsprocess i berörda verksamheter.   
Dataskyddsombudet konstaterar att majoriteten av de inträffade 
personuppgiftsincidenterna har orsakats av den mänskliga 
faktorn. Detta visar att det finns fortsatt behov av instruktioner, 
riktlinjer och utbildning för medarbetarna. En vanlig orsak till 
incidenter är felaktiga brevutskick.  
 
Teknik- och fritidsförvaltningen genomför utbildning i 
dataskyddsförordningen för de medarbetare som arbetar med 
någon form av administration. Bedömningen är att det arbetet 
behöver fortgå och att utbildningen är något som regelbundet 
behöver genomföras för att påminna om vikten av noggrannhet 
vid hantering av personuppgifter.   
 
                                                                                           Forts. 
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Justerare  

TFN § 43 (forts.) 
 
 
Under 2024 genomfördes en granskning av kommunens 
information till registrerade inom ramen för externa e-tjänster, 
vilket presenterades i granskningsrapport som teknik- och 
fritidsnämnden fick ta del av under hösten 2024. Åtgärder för att 
förbättra de brister som upptäcktes pågår för nämnderna med 
hjälp av dataskyddsombudet.  
 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna informationen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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Teknik- och fritidsnämnden 2025-02-25   

Justerare  

§ 44 Dnr:   
 
Meddelanden 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  lägga meddelandet till handlingarna.  
    
 
 
Ärendebeskrivning 
- Sveriges kommuner och regioner konferens om 

förtroendevaldas trygghet och säkerhet 

 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  lägga meddelandet till handlingarna.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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Justerare  

§ 45 Dnr:   
 
Övrig information från förvaltningen 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen. 
    
 
 
 
Ärendebeskrivning 
Information om förvaltningens arbete med återvinning av 
massor vid Stomsjö deponi  
Vid stora arbeten, till exempel VA-sanering (renovering av 
vatten- och avloppsledningar) används Stomsjö som 
mellanlagringsplats för jordmassor. Jordmassorna kan sedan 
användas vid exploatering av nya områden. Genom att 
mellanlagra i Stomsjö behöver förvaltningen inte betala någon 
extern aktör för hanteringen av massor. Senaste åren har 
kommunen tagit emot massor från ombyggnationen av 
banvallen. Detta är ett undantag, kommunen hanterar egentligen 
bara egna massor. Farligt avfall förekommer endast i begränsad 
omfattning och det avfallet lämnas till deponi för särskilt 
omhändertagande. 
 
Investeringsprojekt gällande infrastruktur inför 
budgetberedningen 
Följande investeringsprojekt är aktuella för 2025: 
- Gatuarbeten vid förnyelse av vatten- och avloppsledningar 

(ramprojekt) 
Odengatan Värnamo 
Norrelundsvägen Rydaholm 
Centrumvägen Bor 
Olofsgatan Värnamo 
Villagatan Forsheda 
Trädgårdsgatan, Smedgatan Värnamo 

- GC-vägar (ramprojekt) 
Sveavägen-viadukten  
Brännerigatan  
Industrivägen Bredaryd 
Gångväg Apladalen 

- Parker och lekplatser (ramprojekt)  
Lekplats Folkets park Värnamo 
 
                                                                                 Forts. 
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TFN § 45 (forts.) 
 

- Övriga namngivna projekt 
GC-vägnät kring Västhorjaskola 
Utfart Växjövägen-Smålandsgatan 
Fickparken ”Plåten” i Värnamo 
Grönytor/parkområde Folkets park Värnamo 
Exploatering nytt polishus 
 

Följande investeringsprojekt planeras för 2026: 
- Gatuarbeten vid förnyelse av vatten- och avloppsledningar 

(ramprojekt) 
Norrelundsvägen Rydaholm 
Centrumvägen Bor 
Olofsgatan Värnamo 
Villagatan Forsheda 
Trädgårdsgatan, Smedgatan Värnamo 
Ringvägen Forsheda 

- GC-vägar (ramprojekt) 
Vandalorum-Osudden 
Expovägen 
Kvadervägen-Sotakärrvägen Bor 
Värnamo-Hörle 

- Övriga namngivna projekt 
Ny fotbollsarena, cirkulationsplats och infartsväg 
Kriminalvårdsanstalt Hörle gata och vatten/avlopp 
Exploatering verksamhetsområde Bor 

 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna informationen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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  Sammanträdesdatum   
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Justerare  

§ 46 Dnr:   
 
Övriga frågor 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen.  
    
 
Ärendebeskrivning 
Bo Svedberg (S) undrar om kommunstyrelsen har gjort någon 
återkoppling efter beslutet 26 oktober 2024 att lämna 
information till kommunstyrelsen om Värnamobadet. Bo ser 
inte att kommunstyrelsen har hänvisat frågan till 
budgetberedningen.  
Teknik- och fritidsförvaltningens beslut 26 oktober lämnades 
vidare till kommunstyrelsen 7 november 2024. Förvaltningen 
har gjort sin rekommendation och budgetfrågan behöver 
hanteras av kommunstyrelsen. Förvaltningen har inte fått någon 
återkoppling i frågan.  
 
Per Karlander (M) undrar över att förvaltningen uppger att det 
finns en god dialog med Värnamo simsällskap om nyttjandet 
av simhallen under sommaren medan föreningen samtidigt 
driver  namninsamling för att Värnamobadet ska vara kvar 
Teknik- och fritidsförvaltningen uppger att kommunen och 
Värnamo simsällskap tillsammans kommer bedriva lika mycket 
simundervisning under 2025 som under 2024. Värnamo 
simsällskap har beretts mer tid i simhallen i sommar, bland 
annat under de fem veckor som kommunens verksamhet inte 
bedrivs. Värnamo simsällskap tycker, trots utökade tider i 
simhallen, att de får en försämring utan Värnamobadet, vilket 
troligen är förklaringen till att de driver frågan om att bevara 
Värnamobadet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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Det här dokumentet är elektroniskt undertecknat av nedan parter.

Bo Svedberg Gottlieb Granberg
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